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Can Lord Peter Wimsey prove that Harriet Vane is not guilty of murder - or find the real
poisoner in time to save her from the gallows? Impossible, it seems. The Crown's case
is watertight. The police are adamant that the right person is on trial. The judge's
summing-up is also clear. Harriet Vane is guilty of the killing her lover. And Harriet Vane
shall hang. But the jury disagrees.
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标签

多萝西·L·塞耶斯

sayers

评论

译林1990年“英美十大名探”书系，国内唯一一版翻译得能读的《剧毒》

-----------------------------
first one of four in their own miniseries. pity I read the fourth first. :P
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书评

无法评价书的好坏，因为群众出版社版本的翻译得太烂，捏着鼻子都看不完。腰斩。。
。。。。。只能说群众出版“大侦探名人堂”系列的初衷是好的，但这等质量还是不要
来虐心为妙，免得遭下心理阴影，耽误了好书的阅读。  
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